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Usnesení a zápis z valné hromady Ski klubu Ústí nad Orlicí, z. s. 
ze dne 14.5. 2024 

 
1. Valná hromada zvolila pracovní předsednictvo ve složení – Jan Křístek, Martin Štěpán a Vojtěch Novotný. 
 
2. Valná hromada zvolila mandátovou komisi ve složení Hedvika Blahová, Lenka Moravcová, Miroslava Záleská, 

a Jitka Benešová. 
 
3. Valná hromada zvolila zapisovatele Jana Duffka  a ověřovatele  Alexandra Seidla. 

 
4. Valná hromada vyslechla zprávu mandátové komise přednesenou Hedvikou Blahovou. 
 
5. Valná hromada odsouhlasila jednací řád valné hromady. 
 
6. Valná hromada odsouhlasila program valné hromady. 

 
7. Valná hromada zvolila návrhovou komisi ve složení Alexandr Seidl a Jan Duffek. 
 
8. Valná hromada bere na vědomí zprávu o činnosti a vedení výboru Ski klubu Ústí nad Orlicí, z.s. za období od 

minulé valné hromady, přednesenou Vojtěchem Novotným. Tato zpráva se stává přílohou tohoto usnesení. 
 

9. Valná hromada odsouhlasila zprávu o hospodaření obou společností za rok 2023 a účetní závěrku za rok 
2023, přednesenou Mgr. Ing. Dagmar Christophovou. 

 
10. Valná hromada bere na vědomí zprávu o klubové činnosti přednesenou Janem Duffkem. 
 
11. Valná hromada bere na vědomí zprávu o činnosti Veřejné lyžařské školy přednesenou paní Mgr. Janou 

Kaplovou. 
 

12. Valná hromada bere na vědomí zprávu o  62. ročníku Skiinterkritéria přednesenou Mgr. Lubošem Bäuchelem. 
 
13. Valná hromada bere na vědomí zprávu o sportovní činnosti přednesenou Janem Hlaváčkem. 
 
14. Valná hromada bere na vědomí zprávu kontrolní a revizní komise Ski klubu Ústí nad Orlicí, z.s. přednesenou 

Ing. Petrem Slavíčkem. 
 

15. Valná hromada bere na vědomí zprávu o plánu činnosti a investic pro následují období přednesenou 
Vojtěchem Novotným. 
 

16. Valná Hromada schválila návrh Evy Skotálkové  na zvýšení členských příspěvků do Ski klubu Ústí nad Orlicí, 
z.s. v jednotlivých kategoriích následovně : do 18 let na 300 Kč, 19 až 64 let 500 Kč, nad 65 let 300 Kč.    

 
17. Diskuze: 

a. Jan Štěrba požádal o prezentování  účetní závěrky v celé podobě nejlépe před nebo nejpozději na 
valné hromadě.   

b. Jaroslav Křístek podal dotaz na pořádání závodu UKZ v prosinci roku 2024. 
c. Proběhla diskuze o možnosti zvýšení věku odchodu do lyžařského důchodu.  
d. Proběhla diskuze o možnosti zvýšení odpracované činnosti. 
e. Jaroslav Křístek podal návrh na zvýšení věku odchodu do lyžařského důchodu o 5 let.  
f. Alexandr Seidl podal návrh, aby výbor připravil úpravu podmínek pro odchod do lyžařského 

důchodu na další VH. 
g. Jan Duffek prezentoval Akce ke 100 letům lyžování. 

 
18. Valná hromada  schválila návrh Jaroslava Křístka na zvýšení věku odchodu do lyžařského důchodu o 5 let. 
 
19. Valná hromada schválila zprávu návrhové komise, kterou přednesl Jan Duffek.  

 
20. Valná hromada schvaluje toto usnesení jednoznačně. 

   
Ústí nad Orlicí 14.5. 2024 
 
Zapisovatel: Jan Duffek 
Ověřovatel: Alexandr Seidl 


